
 
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 25 

 

 

      P R O T O K Ó Ł   Nr  XVIII.2012 

              obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

ul. Dunina 24 

dnia  18 maja 2012 roku 

  

 

           Obrady XVIII Sesji Rady Gminy Ustka VI kadencji (2010 -2014) 
otworzył o godz. 10 00 Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
Ustka.  
Po powitaniu radnych, sołtysów, zaproszonych gości, Panią Wójt                   
i  pracowników Urzędu  Gminy stwierdził, iŜ zgodnie z listą obecności              
w posiedzeniu uczestniczy  15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
 
 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej 
wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński   
zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi i wnioski do przedstawionego 
porządku obrad. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów 
uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.136.2011 Rady Gminy Ustka z dnia                         

30 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty uzdrowiskowej 
w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej poboru, 

 
2) w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.122.2011 Rady Gminy Ustka z dnia                

9 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty miejscowej                 
w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej poboru, 

 
3) w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady 

Gminy Ustka przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 
 

4) w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do zawarcia umowy                          
z Centrum  Charytatywno – Społecznym Caritas Ordynariatu Polowego 
Wojska Polskiego im. Władysława Miedonia w Ustce. 

 
Wszystkie projekty uchwał były opiniowane przez Komisje Rady                                
z wyłączeniem ostatniego projektu, który nie był rozpatrywany przez  Komisję 
Oświaty. W dniu dzisiejszym Komisja otrzymała projekt uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kolejne zmiany do 
porządku obrad: 
 
 
 
Zmiana I 

 
- w pkt 4 – Podjęcie uchwał w sprawie, wprowadza się następujące zmiany: 

 
 
� po pkt 14 –  wprowadza się:  pkt 15) w brzmieniu: „zmiany Uchwały                 

Nr XIII.136.2011 Rady Gminy Ustka z dnia  30 listopada 2011 roku                    
w sprawie ustalenia stawek opłaty uzdrowiskowej w Gminie Ustka, terminu 
płatności oraz sposobu jej poboru, 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę I do 
porządku obrad : 
 
 

Głosowało  - 15 
 
 

Za   - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 
porządku obrad. 
 

 
 
 

Zmiana II  
 
- po pkt 15 –  wprowadza się: 
 
� pkt 16) w brzmieniu: zmiany Uchwały Nr XII.122.2011 Rady Gminy Ustka 

z dnia 9 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty miejscowej   
w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej poboru, 

 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę II do 
porządku obrad : 
 

Głosowało  - 15 
  
Za   - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 
porządku obrad. 
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Zmiana III  
 
- po pkt 16 –  wprowadza się: 
 
� pkt 17) w brzmieniu: upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do 

reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzkim Sądem 
Administracyjnym w Gdańsku. 

 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę III do 
porządku obrad : 
 

Głosowało  - 15 
  
Za   - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 
porządku obrad. 
 
 
 
 
Zmiana IV  
 
- po pkt 17 –  wprowadza się: 
 
� pkt 18) w brzmieniu: upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do zawarcia 

umowy z Centrum  Charytatywno – Społecznym Caritas Ordynariatu 
Polowego Wojska Polskiego im. Władysława Miedonia w Ustce. 

 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę IV do 
porządku obrad : 
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Głosowało  - 15 
  
Za   - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 
porządku obrad. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- wnoszę o zdjęcie z porządku obrad  projektu uchwały w sprawie wniesienia                                         
i objęcia udziałów Zakładu Usług Wodnych Sp. z o.o.. Swoją decyzję 
uzasadniam tym, Ŝe jestem w posiadaniu nowych dokumentów, które nie były 
udostępnione radnymi. Radni zostali wybrani przez mieszkańców i powinni 
działać na ich rzecz. Wszyscy składaliśmy przysięgę, Ŝe prawda jest 
najwaŜniejsza, a kłamstwo nie moŜe uchodzić przed prawdą. Gdy głosowaliśmy 
stawki za wodę i ścieki w 2011 roku, jako radna prosiłam Panią Wójt o  bilans 
ZUW za 2010 rok. Nie udostępniono mi tego bilansu.  Pan Prezes Zakładu 
Usług Wodnych oświadczył, Ŝe  bilans przekazał do Urzędu Gminy. Za finanse 
ZUW odpowiada Zarząd Gminy Ustka - Pani Wójt, Pani Sekretarz, Pani 
Skarbnik, Pan Wice Wójt. ZUW  nie moŜe być „maszynką” do zarabiania 
pieniędzy. Pani Wójt, jako szefowa Rady Nadzorczej ZUW powinna o tym 
wiedzieć. Dlaczego ukryto fakt, Ŝe w 2010 roku ZUW był na „+”  119.870 zł. 
Wiadomo, Ŝe na stawkach  wody i ścieków nie moŜna zarabiać. W 2010 i 2011 
roku ZUW miał zysk – 74.242 zł, a my podnosimy stawki naszym wyborcom.  
Pomimo zysku ZUW zostały podniesione stawki w innych gminach, lecz nie 
tak drastycznie jak u nas. Podam kilka przykładów podniesionych  stawek za 
wodę i ścieki netto: Gmina Ustka – 7,55 zł , Sławno - 5,03 zł, Borzytuchom -  
5,63 zł. Chcę poinformować, Ŝe w 2012 roku  z usług ZUW odstąpiły 3 gminy 
tj : gmina Kępice, Parchowo i Kobylnica. Na Komisji BudŜetowej Pani Wójt 
powiedziała, Ŝe będzie dąŜyła do tego, by gmina Ustka miała 100 % udziałów 
ZUW. Pani Wójt powiedziała, Ŝe udziały mają być na budowę sieci wodno - 
kanalizacyjnej  w Dębinie. Natomiast poprzednia uchwała na kwotę 210 tyś zł 
miała być przeznaczona na  budowę sieci wodociągowej  w Zimowiskach. 
Czyli rok temu nie wiedziano w gminie Ustka, Ŝe w miejscowości Zimowiska 
trzeba podnieść teren? Inwestycja nie została zrealizowana i nie mamy 
gwarancji, Ŝe następna inwestycja zostanie zrealizowana uchwalając taką 
uchwałę. O ile mi wiadomo, to radni powinni  
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czytać, gdyŜ uzasadnienie do uchwały nie jest uchwałą. Musimy czytać 
uchwałę. Wniesienie udziałów do Spółki prawa handlowego moŜe nastąpić             
w formie pienięŜnej tak jak tutaj mamy – 450 tys. lub w aporcie urządzeń, czy              
w oczyszczalni ścieków. Pani Wójt skoro budujemy oczyszczalnię ścieków             
w miejscowości Rowy  za takie pieniądze, Pani mówi, Ŝe to jest „fajnie” – 800 
tyś zł mamy dopłacić i moŜe być zwrot VAT. To równieŜ moŜe być zwrot VAT 
z inwestycji, która ma być budowana w Dębinie. Pani Wójt, nie moŜe być tak, 
by gmina Ustka miała największe udziały, bo inne gminy mają tylko po 40 
udziałów. Gmina Ustka ma 570 udziałów, Starostwo ma 1.170. Nie moŜe tak 
być, Ŝe Gmina Ustka „daje lekką  ręką” tak duŜe pieniądze dla ZUW, a Pani 
Wójt nie przedstawia bilansu radnym,  ukrywa ten bilans, kiedy są podnoszone 
stawki. Nasi wyborcy w nagrodę mają najwyŜsze stawki                         w 
gminach.  Ponadto muszą duŜo płacić jeŜeli mają działalność poniewaŜ stawka 
jest o wiele wyŜsza niŜ w mieście Ustka  Szanowni Państwo proszę                   
o zastanowienie  i wycofanie tego punktu z porządku . Na Sali obecny jest   
Pan, który nagrywa obrady 
Następnie radna zwróciła się do osoby nagrywającej przebieg Sesji              
słowami:  proszę, by Pan nagrał,  jak radni głosują, jako dowód dla wyborców. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- dziękuję za informację, Ŝe nasze obrady są nagrywane. Chciałbym, aby się 
Pan przedstawił, kto nas nagrywa. JeŜeli Pan tego nie uczyni, to traktuję Pana 
jako osobę prywatną, a nagrywa Pan dla przyjemności i zabawy. Nie mam nic 
przeciwko temu, by dla tych pobudek Pan nagrywał. W chwili obecnej  nie 
przewiduję dyskusji. Pani radna przekazała „wywód” w  sprawie zdjęcia                  
z porządku obrad projektu uchwały. Wobec powyŜszego poddaję pod 
głosowanie: 
 
 
Wniosek radnej Danuty Kaleta 
 
 
� w pkt. 4 Podjęcie uchwał w sprawie - zdjąć z porządku obrad                     

p.pkt  1) w brzmieniu: wniesienia i objęcia udziałów Zakładu Usług 
Wodnych Sp. z o.o. 
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Głosowało  - 15 
  
Za   -  3 
Przeciw   - 11 
Wstrzymało się -  1 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy nie podjęła w/w wniosku. 
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad                              
z uwzględnieniem w/w zmian. 
 

Głosowało  - 15 
  
Za   - 14 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów przyjęła 
następujący porządek obrad. 

  
 
 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji następującego 
porządku obrad: 

 
Porządek obrad: 

 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
           a/ otwarcie sesji 
        b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
        c/ przedstawienie porządku obrad 
        d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
 
3. Interpelacje i zapytania. 
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4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) wniesienia i objęcia udziałów Zakładu Usług Wodnych Sp. z o.o. , 
 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 

-2024, 
 

3) zmian w budŜecie gminy Ustka na 2012 rok, 
 

4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
działki Nr 12/9, połoŜonej w obrębie geodezyjnym Poddąbie, gmina 
Ustka, 

 
5) zwolnienia ze zbycia w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

mienie komunalne Gminy Ustka, 
 

6) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaŜy działek 
Nr 406/2 i Nr 407 połoŜonych w obrębie geodezyjnym Przewłoka na 
rzecz Parafii Rzymsko – Katolickiej pw.  NMP Gwiazdy Morza, 

 
7) zmieniająca Uchwałę Nr XXXIV/400/2010 Rady Gminy Ustka z dnia 

19 lutego 2010 roku w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 
i obciąŜania nieruchomości oraz ich wydzierŜawiania lub najmu na 
czas oznaczony dłuŜszy niŜ trzy lata lub czas nieoznaczony oraz zasad 
udzielania bonifikat przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych, 

 
8) wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w trybie bezprzetargowym na 

okres kolejnych  10 lat nieruchomości stanowiącej mienie komunalne 
Gminy Ustka, połoŜonej w obrębie geodezyjnym Rowy, 

 
9) nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabno, 

 
10) zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody na 

terenie Gminy Ustka, 
 

11) wspólnej realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi 
powiatowej Nr 1118G  w m. Gąbino, 
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12) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
nauczycieli realizujących w szkołach, dla których  organem 
prowadzącym jest Gmina Ustka,  w ramach stosunku pracy, obowiązki 
określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym wymiarze godzin oraz 
pensum dla pedagogów, psychologów, logopedów                      i 
doradców zawodowych, 

 
13) uchylenia Uchwały Rady Gminy Ustka Nr XVI.160.2012 z dnia               

17 lutego 2012 roku w sprawie przekazania prowadzenia Szkoły 
Podstawowej w Charnowie, dla której organem prowadzącym jest 
Gmina Ustka, osobie fizycznej lub osobie prawnej niebędącej 
jednostką samorządu terytorialnego, 

 
14) odmowy uchylenia Uchwały Nr XXXI/367/2009 Rady Gminy Ustka   

z dnia  30 października 2009 roku w sprawie przyjęcia statutów 
sołectw Gminy Ustka Gminy Ustka oraz Uchwały Nr 
XXXIII/392/2009 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 2009 roku  
zmieniającej Uchwałę Nr XXXI/367/2009 Rady Gminy Ustka z dnia                            
30 października 2009 roku w sprawie przyjęcia statutów sołectw 
Gminy Ustka, 

 
15) zmiany Uchwały Nr XIII.136.2011 Rady Gminy Ustka z dnia                  

30 listopada 2011 roku w sprawie ustalenia stawek opłaty 
uzdrowiskowej w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej 
poboru, 

 
16) zmiany Uchwały Nr XII.122.2011 Rady Gminy Ustka z dnia                      

9 listopada 2011 roku  w sprawie ustalenia stawek opłaty miejscowej 
w Gminie Ustka, terminu płatności oraz sposobu jej poboru, 

 
17) upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady Gminy 

Ustka przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku, 
 

18) upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do zawarcia umowy z Centrum  
Charytatywno – Społecznym Caritas Ordynariatu Polowego Wojska 
Polskiego im. Władysława Miedonia w Ustce. 

 
5. Realizacja Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 

2011. 
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6. Informacja  dot. Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla Gminy 

Ustka. 
 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 
8. Wolne wnioski i informacje. 

 
9. Zakończenie obrad 

 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia dzisiejszego nie 
wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji. W związku z tym, 
poddaję pod głosowanie: 

 
 
 

Protokół Nr XVII.2012  Sesji Rady Gminy Ustka odbytej 
w  dniu 30 marca 2012 roku 

 
 

Głosowało  - 15 
  
Za   - 15 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła  
Protokół Nr XVII.2012  z dnia  30 maja 2012 roku. 

 
 
 
 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 
obejmujące działalność Urzędu od dnia 30 listopada 2011 roku do                         
21 grudnia 2011 roku. 
Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się                        
z zapytaniem, czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
 
  
Wobec braku zapyta ń do Pani Wójt Przewodnicz ący Rady 
Gminy stwierdził : 
 
 

Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę sprawozdanie Wójta              
z działalno ści  w okresie mi ędzysesyjnym. 
 

 
 
 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 
 
 
 

Interpelacje i zapytania zgłosili: 
 
 

Radna Danuta Kaleta 
1) – cyt. „Pani Wójt,  dlaczego kłamała Pani, Ŝe wiata w sołectwie 
Przewłoka moŜe stanowić 15 % wkładu przy aplikowaniu o środki unijne. 
Nie dość, Ŝe kłamie Pani na Radzie, nie dość, Ŝe kłamie Pani w piśmie do 
sołtysa i do Rady Sołeckiej, to kłamie Pani do mnie w następnym piśmie. 
Kłamie Pani po prostu w pismach. Oficjalnie przy wszystkich radnych, 
sołtysach,  gościach chcę Pani powiedzieć, Ŝe otrzymałam pismo, które 
jest  podpisane przez  Prezesa Słowińskiej Grupy Rybackiej. Prezes mówi 
zupełnie co innego niŜ Pani, Ŝe wiata   nie moŜe stanowić wkładów 
własnych. Czyli mój zarzut jest taki – nie moŜna się posługiwać się 
kłamstwem  nawet pisząc”.    
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2) – „sprawa Pani sołtys poprzedniej, która ma sprawę w Sądzie 
Administracyjnym – skarga przeciwko temu, Ŝe nie zostały ustalone 
statuty. Byłam w Urzędzie w tym okresie wolnym i w Urzędzie zastałam  
Pana Wice Wójta, Panią Sekretarz. Państwo udostępniliście mi wszystkie 
oryginalne protokoły, które zaŜądałam z zebrań wiejskich. Oryginał jest 
wtedy, kiedy długopisem napisany przez osobę protokołującą zebranie jest 
w formie długopisu, a nie kopii. To jest oryginał. Zapewniam Panią Wójt, 
Ŝe takie oryginały zostały nagrane, przeczytane łącznie  z porządkami 
obrad zebrań. Jest nagrana data, kiedy to było. Nagrane są równieŜ 
wypowiedzi Pana Wice Wójta, Pani Sekretarz. Wobec powyŜszego  ja 
chciałam naocznie. Te oryginały były w Urzędzie w tym dniu. MoŜe 
potwierdzić to Pani sekretarz. Na dodatek nie wiem jak to się stało, ale Sąd 
przysłał nam protokół z Wodnicy poprawiany, a nie było Ŝadnego 
zgłoszenia Ŝeby  ktoś wstał, tak jak dzisiaj złoŜył wniosek o to, by 
porządek obrad został zmieniony. Na dodatek na zaproszeniu, które teŜ 
jest nagrane na dyktafonie Ŝadnej wzmianki w jakimś punkcie, Ŝe statuty 
były konsultowane.  Znowu Pani kłamie w piśmie, Ŝe  Pani nie jest w 
posiadaniu protokołów z zebrań wiejskich. Sąd zmusi Panią do tego, Ŝeby 
Pani przesłała te oryginały”. 
 
 
3) – następna  sprawa  - Pani /*/ i inni rolnicy z Grabna  od 2 lat wnoszą 
pisma do Urzędu w sprawie  zalewania działek i terenów rolniczych. 
Zapytuję, czy w 2004 roku  otrzymaliście Państwo pismo Zarządu 
Melioracji w Słupsku, w którym wnioskowano, by  w pozwoleniach na 
budowę w miejscowości Grabno przy ul. Morskiej były wprowadzone 
zapisy, które mówią o tym, Ŝe nie wolno zrywać rur drenarskich przy 
budowie  i zachować istniejące.   W związku z tym, Ŝe działka Nr 64 
została podzielona na działki, inwestorzy tych działek byli  zobowiązani 
do wykonania kanalizacji deszczowej. Czy Państwo jesteście w posiadaniu 
takiego pisma? Pani /*/ jest  w posiadaniu takiego pisma. Przez 2 lata nikt 
z gminy tym się nie zainteresował. Dzisiaj otrzymałam telefon od Pani /*/, 
Ŝe od 2004 roku  dane były nagrania na dyskietkę i wczoraj były 
udostępnione. Od 2004 roku do 2011 roku w Ŝadnym pozwoleniu nie ma 
takiego zapisu. Nie moŜna uwaŜać tak, Ŝe jak Pani /*/ napisze pismo    
któreś z kolei do Urzędu „to jaka ona jest. Kiedyś padały takie 
stwierdzenia”. Na pewno sprawa ta znajdzie finał w Sądzie. Pani /*/ 
prosiła Przewodniczącego, by podjęto uchwałę w tej sprawie. Nie widzę 
Ŝadnej uchwały. Jest wniosek, by przebiegał rów przez drogę do 
następnego osiedla. Pytam Panią Wójt, kiedy moŜe być odtworzona sieć 
melioracyjno- deszczowa? Pytam Panią kiedy gmina zajmie się sprawą  
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zalewania  terenów w Grabnie, gdyŜ rolnicy nie mogą być tak traktowani? 
Nie moŜna dać udziałów dla ZUW, który przynosi dochód,  a dla rolników 
nie ma pieniędzy, by mogli „spokojnie” dojechać do swoich pól. Kiedy 
zostanie wykonana droga w Grabnie, bo nie otrzymaliśmy odpowiedzi na 
Komisji. Jeden rolnik skarŜy się, Ŝe nie moŜe dojechać do pól. Wobec 
powyŜszego proszę o odpowiedź – kiedy będzie załatwiona jedna sprawa, 
a kiedy druga?  
 
 
Radna Jolanta Kostka 
- zgłaszałam, Ŝe na odcinku ca km  drogi od skrzyŜowania do Wodnicy są 
dziury. Czy sprawa została przekazana do Powiatu? 
 
 
Radny Stefan Gruszczyński 
– na boisku wielofunkcyjnym w Przewłoce w dalszym ciągu brak jest  
Regulaminu obiektu oraz są pewne usterki i braki . 
 
 
 
 
Wobec braku dalszych interpelacji, Przewodniczący Rady Gminy 
zamknął pkt. 3 porządku obrad. 
 

 
 
 
Ad. 4.  Podj ęcie uchwał w sprawie:   

 
 
 
 
− projekt uchwały w sprawie wniesienia i obj ęcia udziałów 
Zakładu Usług Wodnych Sp. z o.o., 
 
 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Rady. Proszę 
Przewodniczących Komisji o opinię w sprawie. 
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Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 

 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni              
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- będziemy pierwszą gminą, która odda swoje rurociągi wodno – 
kanalizacyjne dla ZUW. 
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  2 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów  
podj ęła Uchwał ę Nr XVIII.181.2012 stanowi ącą zał. Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
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� projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 - 2024, 

 
 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni             
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.182.2012  stanowi ącą zał. Nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 
 
 

� projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie gminy Ustka 
na 2012 rok, 

 
 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni             
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.183.2012 stanowi ącą załącznik Nr 7                         
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki Nr 12/9 , 
poło Ŝonej w obr ębie geodezyjnym Podd ąbie, gmina Ustka, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni               
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.184.2012 stanowi ącą załącznik Nr 8                      
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie zwolnienia ze zbycia w drodze 
przetargu nieruchomo ści stanowi ącej mienie komunalne 
Gminy Ustka, 
 
 

 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 
 

 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 

 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni               
i sołtysi  mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.185.2012 stanowi ącą załącznik Nr 9                      
do niniejszego protokołu. 
 

 
 
 

� projekt uchwały w sprawie  wyra Ŝenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od ceny sprzeda Ŝy działek Nr 406/2 i Nr 407 
poło Ŝonych w obr ębie geodezyjnym Przewłoka na rzecz Parafii 
Rzymsko – Katolickiej pw. NMP Gwiazdy Morza, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z bonifikatą                      
w wysokości 95 % . 
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Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z bonifikatą                      
w wysokości 50 %  z rozłoŜeniem na raty. Komisja uznała, Ŝe nie będzie 
dawać prezentu z uwagi na to,  iŜ środki ze sprzedaŜy mają wpływać do 
budŜetu gminy. 
. 
 

 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z bonifikatą                            
w wysokości 95 %. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Radny Stefan Gruszczyński 
- zwracam się z prośbą o zgodę na 95 % bonifikatę . Są to tereny zielone 
wzdłuŜ ul. Armii Krajowej przylegające bezpośrednio do działki 
parafialnej. Działki te stanowią funkcjonalne połączenie z terenem parafii. 
Ponadto Kościół jest jeszcze w budowie, a cena działek jest dość wysoka. 
JeŜeli ją utrzymamy, to Parafia moŜe odstąpić od zakupu, gdyŜ nie będzie 
jej stać na kupno. Powiem, Ŝe ksiądz jest moŜe kontrowersyjną osobą lecz 
jest dobrym gospodarzem. Jest organizatorem wielu spotkań  kulturalnych 
mieszkańców i nie tylko. 

 
 
 

Radna Anna Diemientiew 
- nie jestem przeciwna 95 % bonifikacie dla Kościoła. Jednak 
przedkładając na budŜet, to ciągle szukamy oszczędności, a w tym 
przypadku  jesteśmy rozrzutni.  Mieszkańcy muszą mieć świadomość, Ŝe 
my jako radni robimy „ukłon” wobec Sołectwa Przewłoka                                 
i  mieszkańców Przewłoka. Znowu dokładamy środki finansowe w rejon 
Przewłoki. Natomiast gdybyśmy sprzedali te działki, to za uzyskane 
pieniądze moglibyśmy dofinansować inne sołectwo.  
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Radny Stefan Gruszczyński 
- nie jest to „ukłon” w kierunku mieszkańców Przewłoki, lecz „co dobre 
naleŜy popierać” 
 
 
Radna Danuta Kaleta  
- takie „ukłony” były dawane dla wielu innych Kościołów. Trzeba 
podkreślić, Ŝe sołectwa Przewłoka nie ma świetlicy, a mieszkańcy nie 
mają się gdzie spotykać. Natomiast Ksiądz  jest organizatorem róŜnego 
rodzaju festynów, w których uczestniczy bardzo duŜa liczba osób,                     
a zwłaszcza, Ŝe w Kościele odbywają się msze. Proszę radnych                           
o przegłosowanie  95 % bonifikaty.   

 
 
 

Wojciech Krasucki Sołtys sołectwa Przewłoka 
- nie sądzę, by był to „ukłon” dla mieszkańców, lecz dla Kościoła.      
Rozmawiałem z mieszkańcami i głosy są bardzo podzielone. W czasie 
mszy ul. Armii Krajowej i Grota Roweckiego są nieprzejezdne. Padła 
sugestia i zapytanie - czy jest moŜliwość rozszerzenia zapisu uchwały               
w zakresie organizacji parkingu? Proszę o nie głosowanie uchwały w  dniu 
dzisiejszym, a przeprowadzeniu rozmów z księdzem. Jest duŜa róŜnica 
między Kościołem odprawiającym msze, a świetlicą. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- czy Pani Wójt chce zabrać głos?  
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
− celem przygotowania niniejszego projektu było uregulowanie stanu 
prawnego ze stanem faktycznym tego terenu.  W chwili obecnej teren jest 
własnością gminy, lecz nie jest utrzymywany przez gminę. Od lat 
utrzymywany jest przez parafię. Przedmiotem Sesji jest dyskusja nad 
wysokością bonifikaty. Moja wypowiedź w tej sprawie jest trudna, 
poniewaŜ nie jestem obiektywna, gdyŜ ja  równieŜ jestem parafianką tej 
parafii. UwaŜam, Ŝe parafia robi duŜo więcej  niŜ musi. Integruje lokalną 
społeczność, nie tylko na imprezach typowo parafialnych, ale równieŜ  
organizowanych razem z gminą. Na tym etapie nie mam Ŝadnych uwag do 
księdza i mogę Ŝyczyć sobie, oby było  tak dalej. 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- padł wniosek sołtysa i zostanie przegłosowany. 
 
 
Monika Rubaj – Królikowska Radca Prawny 
- wniosek musi być złoŜony przez radnego, chyba, Ŝe ktoś z radnych ten 
wniosek powieli.  

 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- nie będę się sprzeczał, ale przez głosowanie ustosunkujemy się  czy radni 
są za wycofaniem projektu uchwały. Sołtysi uczestniczą w Sesji na takich 
samych zasadach jak radni pod jednym warunkiem, Ŝe nie mogą głosować.  
Będzie to sugestia  Pana sołtysa. Poddaję pod głosowanie :kto jest za tym 
by odłoŜyć głosowanie  na inny termin? 
 

 

Głosowało  - 15 
  
Za    -  3 
Przeciw   -  9 
Wstrzymało się -  3 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy nie wyraziła zgody n a 
przeło Ŝenie głosowanie w w/w sprawie  

 
 
 
 

Monika Rubaj – Królikowska Radca Prawny 
- Panie Przewodniczący były podane 2 stawki bonifikaty 50 % i 95 %, 
które naleŜy przegłosować. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- dziękuję za przypomnienie. Najdalej idący wniosek to bonifikata 95 %. 
Wobec powyŜszego poddaję pod głosowanie: 
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Wniosek 
 
- zastosować bonifikatę w wysokości 95 % od kwoty z tytułu nabycia 
działek  Nr 406/2 i Nr 407. 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 11 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów podj ęła 
w/w wniosek. 
 
 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony 
projekt uchwały z uwzględnieniem powyŜszego wniosku: 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.186.2012 stanowi ącą załącznik Nr 10                      
do niniejszego protokołu. 

 
 

 
� projekt uchwały zmieniaj ący Uchwał ę Nr XXXIV/400/2010 
Rady Gminy Ustka z dnia 19 lutego 2010 roku w spraw ie 
określenia zasad nabywania, zbywania i obci ąŜania 
nieruchomo ści oraz ich wydzier Ŝawiania lub najmu na czas 
oznaczony dłu Ŝszy ni Ŝ trzy lata lub czas nieoznaczony oraz 
zasad udzielania bonifikat przy sprzeda Ŝy lokali mieszkalnych, 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchw ałę Nr XVIII.187.2012 stanowi ącą załącznik Nr 11                      
do niniejszego protokołu. 

 
 

 
 
� projekt uchwały w sprawie wyra Ŝenia zgody na 
wydzier Ŝawienie w trybie bezprzetargowym na okres kolejnych  
10 lat nieruchomo ści stanowi ącej mienie komunalne Gminy 
Ustka, poło Ŝonej w obr ębie geodezyjnym Rowy, 
 

 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 

 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                 
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.188.2012 stanowi ącą załącznik Nr 112                      
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

� projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                             
w miejscowo ści Grabno, 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.189.2012 stanowi ącą załącznik Nr 13                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

� projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa 
uznanego za pomnik przyrody na terenie Gminy Ustka,  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisjach Rady zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.190.2012 stanowi ącą załącznik Nr 14                    
do niniejszego protokołu. 
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� projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji inwes tycji 
polegaj ącej na przebudowie drogi powiatowej Nr 1118G               
w m. Gąbino, 
 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje Rady zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.191.2012 stanowi ącą załącznik Nr 15                    
do niniejszego protokołu. 

 
 

 
� projekt uchwały w sprawie okre ślenia tygodniowego 
obowi ązkowego wymiaru godzin zaj ęć dla nauczycieli 
realizuj ących w szkołach, dla których  organem prowadz ącym 
jest Gmina Ustka, w ramach stosunku pracy, obowi ązki 
określone dla stanowisk o ró Ŝnym tygodniowym wymiarze 
godzin oraz pensum dla pedagogów, psychologów, logo pedów 
i doradców zawodowych, 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Radna Jolanta Kostka 
- uchwała zawiera zapis, ustalający tygodniowe pensum dla logopedy -  25 
godzin. Dowiedziałam, się, Ŝe w szkołach wprowadzono cięcia i nie będzie 
logopedy, pedagoga, a psychologom obniŜa się godziny. Wobec 
powyŜszego po co mamy głosować nad ustaleniem pensum? 

 
 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- do kompetencji Rady Gminy naleŜy ustalenie pensum  dla tej grupy 
zawodowej. Szczegóły w sprawie dopowie Pan dyrektor ZOEAS. 
 
 
 
Zbigniew Wiąckiewicz Dyrektor Zespołu Obsługi Ekonomiczno 
Administracyjnej Szkół 
- uchwala ma na celu ujednolicenie obowiązkowego wymiaru godzin                 
i zwiększenia dostępności do tych nauczycieli.  

 
 
 

Radna Jolanta Kostka 
- jeŜeli uchwalimy pensum w wysokości obowiązkowej,                                      
a w rzeczywistości okaŜe się, Ŝe szkoła w Objeździe nie będzie miała 
logopedy, a pedagog będzie miał o wiele mniej godzin. To  w jaki sposób 
nastąpi realizacja uchwały? 
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Radna Danuta Kaleta 
- czy w związku z reorganizacją szkół zmniejszyło się zatrudnienie                 
w ZOEAS? 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- uchylam pytanie. Dyskusja jest na inny temat. Proszę pytać w innym 
punkcie. 
 
 
Wojciech Krasucki sołtys sołectwa Przewłoka 
- znam realia SP Nr 2 w Ustce, gdzie  z klas najmłodszych jest ponad 100 
dzieci objętych zajęciami z  logopedą. Czy 25 godzin dla  logopedy  
wystarczy dla wszystkich dzieci? Czy tylko Rada uchwali „martwą” 
uchwałę, by tylko ją uchwalić.   
 
 
Zbigniew Wiąckiewicz Dyrektor Zespołu Obsługi Ekonomiczno 
Administracyjnej Szkół 
- potrzeby szkoły i wymiar zatrudnienia są określone przez dyrektora 
szkoły. To zatrudnienie moŜe być zaplanowane w arkuszach 
organizacyjnych, które są zatwierdzane do 31 maja. Natomiast                         
w przypadku, gdy pojawi się taka potrzeba moŜna zatrudniać nauczyciela 
w trakcie roku szkolnego i wprowadza się je do arkusza organizacyjnego 
szkoły. Zatrudniony nauczyciel na pełny etat ma 25 godzin pracy 
tygodniowo, a komu organizacyjnie te godziny zostaną przydzielone,              
to jest sprawą dyrektora szkoły. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- w związku z tym, iŜ do SP Nr 2 w Ustce uczęszczają dzieci z terenu 
gminy, proszę Panią Dyrektor o zabranie głosu. 
 
 
 
Leokadia Kuper Dyrektor SP Nr 2 w Ustce 
- Rada Miejska w Ustce uchwaliła 28 godzin dla logopedy, a dla 
pozostałych 30 godzin. Trudno jest porównywać duŜe szkoły z małymi 
szkołami, do których uczęszcza 70 dzieci. 
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Wojciech Krasucki sołtys sołectwa Przewłoka 
- jakie są realia zatrudnienia w szkołach prowadzonych przez gminę? 
 

 
 

Zbigniew Wiąckiewicz Dyrektor Zespołu Obsługi Ekonomiczno 
Administracyjnej Szkół 
- realia szkoły przekładają się na potrzeby. JeŜeli zatrudnimy logopedę na 
½ etatu, to logopeda będzie musiał przepracować 12,5 godziny 
tygodniowo z dzieckiem. Ile etatu będzie potrzeba w danej szkole  określi 
dyrektor szkoły, a Pani Wójt tylko zatwierdzi organizacje tej placówki. 
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proponuję, by osoby bardziej zainteresowane spotkały się z Panem 
dyrektorem ZOEAS. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- uchwała zawiera zapis, Ŝe  logopeda  ma „fizycznie” pracować                     
25 godzin tygodniowo  na pełny etat,  za konkretną kwotę. To dyrektor 
szkoły określa  w arkuszu organizacyjnym , czy w szkole jest potrzeba ½ , 
1, 2, 3 czy więcej etatów.  Z arkusza organizacyjnego wynika nam realna 
potrzeba szkoły. Rada ustala tygodniowy wymiar godzin pracy na pełny 
etat dla jednego nauczyciela. 
 
 
Radna Małgorzata Kopka 
- ilu jest logopedów w szkołach? 
 
 
Jacek Goreński Dyrektor Zespołu  Szkół  Samorządowych                        
w Objeździe 
- na przyszły rok szkolny zaplanowanych jest  ½ etatu logopedy, a 20 
godzin pedagoga. Czas pracy nauczyciela to 40 godzin.-  30 godzin to 
praca z dziećmi, a 10 godzin inne zadania nauczyciela.  Zwiększy się 
liczba godzin pracy pedagoga  z dziećmi w szkole. 
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Radna Jolanta Kostka 
- w miesiącu kwietniu Komisja Oświaty wizytowała w ZSS w Objeździe. 
W roku szkolnym 2012/2013 w szkole będą bardzo liczne klasy i będzie 
utrudnienie dla logopedy,  psychologa szkolnego, który  ma  zaplanowane 
8 godzin. Komisja wnioskowała potrzebę zwiększenia liczby godzin  na 16 
godzin ze względu na trudności wychowawcze. Widzę potrzebę 
przegłosowania tej uchwały.  
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- celem uchwały jest stworzenie warunków, by nauczyciel pracował więcej 
godzin z dziećmi. 
Zanim poddam pod głosowanie w/w projekt uchwały proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych 
Komisji Rady Gminy. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… 
- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Po dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej 
wymieniony projekt uchwały 

 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.192.2012 stanowi ącą załącznik Nr 16                    
do niniejszego protokołu. 
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�  projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady G miny 
Ustka Nr XVI.160.2012 z dnia 17 lutego 2012 roku  w  sprawie 
przekazania prowadzenia Szkoły Podstawowej w Charno wie, 
dla której organem prowadz ącym jest Gmina Ustka, osobie 
fizycznej lub osobie prawnej nieb ędącej jednostk ą samorz ądu 
terytorialnego, 
 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Radna Danuta Kaleta 
- czy oddział przedszkolny został zaliczony do liczby uczniów? 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- do liczby uczniów wliczono oddział przedszkolny. 
 
 
 
Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.193.2012 st anowi ącą załącznik Nr 17                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

�  Projekt uchwały w sprawie odmowy uchylenia Uchwały               
Nr XXXI/367/2009 Rady Gminy Ustka z dnia  30 pa ździernika 
2009 roku w sprawie przyj ęcia statutów sołectw Gminy Ustka 
Gminy Ustka oraz Uchwały Nr XXXIII/392/2009 Rady Gm iny 
Ustka z dnia 30 grudnia 2009 roku  zmieniaj ącej Uchwał ę Nr 
XXXI/367/2009 Rady Gminy Ustka z dnia   30 pa ździernika 2009 
roku w sprawie przyj ęcia statutów sołectw Gminy Ustka, 
 

 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady. Proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii. 
 

 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty… 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
proj ektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 14 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy wi ększością głosów podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.194.2012 stanowi ącą załącznik Nr 18                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

�  projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały                              
Nr XIII.136.2011 Rady Gminy Ustka z dnia 30 listopa da 2011 
roku w sprawie ustalenia stawek opłaty uzdrowiskowe j                   
w Gminie Ustka, terminu płatno ści oraz sposobu jej poboru, 

 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 
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Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.195.2012 stanowi ącą załącznik Nr 19                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

� projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.122 .2011 
Rady Gminy Ustka z dnia 9 listopada 2011 roku  w sp rawie 
ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, terminu 
płatno ści oraz sposobu jej poboru, 
 

 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.196.2012 stanowi ącą załącznik Nr 19                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

� projekt uchwały w sprawie upowa Ŝnienia Wójta Gminy 
Ustka do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed 
Wojewódzkim S ądem Administracyjnym w Gda ńsku. 

 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisjach Rady, który  zaopiniowano 
pozytywnie. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  zapytań, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.197.2012 stanowi ącą załącznik Nr 20                    
do niniejszego protokołu. 
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� projekt uchwały w sprawie upowa Ŝnienia Wójta Gminy 
Ustka do zawarcia umowy z Centrum  Charytatywno – 
Społecznym Caritas Ordynariatu Polowego Wojska Pols kiego 
im. Władysława Miedonia w Ustce. 

 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- projekt uchwały był omawiany na Komisji BudŜetowej i Rewizyjnej, 
który  zaopiniowano pozytywnie. Nie był omawiany na Komisji Oświaty. 
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni                  
i sołtysi mają pytania i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 
 
 

Wobec braku  dyskusji i uwag ze strony Komisji Oświaty, 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony 
projekt uchwały 

 
 
 

Głosowało  - 15 
  
Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVIII.198.2012 stanowi ącą załącznik Nr 21                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 
Ad 5.  Realizacja programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2011.  
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy radni otrzymali informację wraz z materiałami na Sesję. Czy są 
pytania i uwagi do informacji? 
Treść w/w informacji stanowi zał. Nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

Wobec braku uwag, Przewodnicz ący Rady stwierdził, i Ŝ Rada 
Gminy przyj ęła przez aklamacj ę: 
 
 
� Program współpracy z organizacjami pozarz ądowymi za rok 
2011. 
 
 

 
 
 

Ad. 6.  Informacja dot. oceny zasobów pomocy społecznej na 
rok2011 w Gminie Ustka. 

 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- przedmiotowa informacja była omawiana na posiedzeniach Komisji 
Rady. Proszę Przewodniczących Ko misji o przedstawienie opinii. 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… 
- Komisja przyjęła informację.. 
 
 
Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji Oświaty… 
- Komisja przyjęła informację.. 
 

 
Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- Komisja przyjęła informację.. 
 
 
 
Bogdan śabiński - Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił: 
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� Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej na rok 2011 w Gminie 
Ustka.   
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 
informacji, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy radni  i sołtysi 
mają pytania i uwagi. 

 
 
Wobec braku dyskusji i uwag, Przewodnicz ący Rady  Gminy 
stwierdził, i Ŝ Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę 
przedstawion ą informacj ę  w zakresie  oceny zasobów pomocy 
społecznej na rok 2011 w Gminie Ustka zgodnie z zał . Nr 23 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 

 

Ad 7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 
 
 
Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt udzieliła  odpowiedzi                    
na interpelacje i zapytania . 

 
 

Interpelacje i zapytania zgłosili: 
 
 

Odpowiedź na interpelacje radnej Danuty Kaleta 
1) – cyt. „Pani Wójt,  dlaczego kłamała Pani, Ŝe wiata w sołectwie 
Przewłoka moŜe stanowić 15 % wkładu przy aplikowaniu o środki unijne. 
Nie dość, Ŝe kłamie Pani na Radzie, nie dość, Ŝe kłamie Pani  w piśmie do 
sołtysa i do Rady Sołeckiej, to kłamie Pani do mnie  w następnym piśmie. 
Kłamie Pani po prostu w pismach. Oficjalnie przy wszystkich radnych, 
sołtysach,  gościach chcę Pani powiedzieć, Ŝe otrzymałam pismo, które jest  
podpisane przez  Prezesa Słowińskiej Grupy Rybackiej. Prezes mówi 
zupełnie co innego niŜ Pani, Ŝe wiata   nie moŜe stanowić wkładów 
własnych. Czyli mój zarzut jest taki – nie moŜna się posługiwać się 
kłamstwem  nawet pisząc”.    
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Sprawa Grupy Rybackiej i „rzekomego” okłamywania społeczeństwa - 
nie mam wpływu na to, jak kto rozumie moje słowa. Mam przed sobą 
odpowiedź, którą rozdała Pani sołtysom – domyślam się, Ŝe zadane 
pytanie przez Panią do Grupy Rybackiej dotyczyło – czy moŜna 
wnieść wiatę jako nakład rzeczowy?. Uzyskała Pani odpowiedź, Ŝe 
wniesienie nakładów rzeczowych jest moŜliwe jedynie w przypadku  
istniejących budynków lub budowli do 10 % kwalifikowanych 
kosztów. Proszę o potwierdzenie pytania  jakie zadała Pani do Grupy 
Rybackiej. 

 
 

 
Radna Danuta Kaleta 
- pytałam – czy wiata sołectwa Przewłoka moŜe być wkładem własnym 
przy inwestycji? 
 
 
Odpowiedź dotyczy wniesienia nakładu rzeczowego w postaci wiaty. 
Informuj ąc Państwa na Sesji mówiłam wyraźnie „fundusz sołecki 
mógłby stanowić 15 % wkładu własnego w inwestycję, co pozwoliłoby 
pozyskać dodatkowo ok. 200 tyś. zł na zagospodarowanie działki  
wokół boiska i stworzyć dla mieszkańców Przewłoki  atrakcyjny teren 
wypoczynku i rekreacji”. Taką odpowiedź dostał Pan sołtys Wojciech 
Krasucki  i z tej wypowiedzi się nie wycofuję. Wkład własny w formie 
środków  finansowych funduszu sołeckiego         w mojej ocenie i 
przypuszczam, Ŝe równieŜ Grupy Rybackiej moŜe stanowić 15 %. Ja 
nie mam wpływu, jak Pani rozumie moje słowa.  Jednoznacznie 
wynika, Ŝe myli Pani pojęcia i nie rozumie Pani -  wkład własny 
funduszu sołeckiego ze środków finansowych, a wkład własny 
rzeczowy.  Są to 2 róŜne pojęcia. Przepraszam; ja nie jestem od tego 
aŜeby tłumaczyć Pani, co znaczą poszczególne   słowa.  
 
 
2) – „sprawa Pani sołtys poprzedniej, która ma sprawę w Sądzie 
Administracyjnym – skarga przeciwko temu, Ŝe nie zostały ustalone statuty. 
Byłam w Urzędzie w tym okresie wolnym i w Urzędzie zastałam  Pana 
Wice Wójta, Panią Sekretarz. Państwo udostępniliście mi wszystkie 
oryginalne protokoły, które zaŜądałam z zebrań wiejskich. Oryginał jest 
wtedy, kiedy długopisem napisany przez osobę protokołującą zebranie jest 
w formie długopisu, a nie kopii. To jest oryginał. Zapewniam Panią Wójt, 
Ŝe takie oryginały zostały nagrane, przeczytane łącznie  z porządkami 
obrad zebrań. Jest nagrana data, kiedy to było. Nagrane są równieŜ 
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wypowiedzi Pana Wice Wójta, Pani Sekretarz. Wobec powyŜszego  ja 
chciałam naocznie. Te oryginały były w Urzędzie w tym dniu. MoŜe 
potwierdzić to Pani sekretarz. Na dodatek nie wiem jak to się stało, ale 
Sąd przysłał nam protokół z Wodnicy poprawiany, a nie było Ŝadnego 
zgłoszenia Ŝeby  ktoś wstał, tak jak dzisiaj złoŜył wniosek o to, by porządek 
obrad został zmieniony. Na dodatek na zaproszeniu, które teŜ jest nagrane 
na dyktafonie Ŝadnej wzmianki w jakimś punkcie, Ŝe statuty były 
konsultowane.  Znowu Pani kłamie w piśmie, Ŝe  Pani nie jest                           
w posiadaniu protokołów z zebrań wiejskich. Sąd zmusi Panią do tego, 
Ŝeby Pani przesłała te oryginały”. 
 
 
Obrady Rady opuścił  radny Leszek Konarzewski. 
 
 

Sprawa udostępnienia informacji publicznej – przyj ęłam do 
wiadomości, to co Pani miała mi do zakomunikowania. Sprawa jest               
w toku. Cieszę się, Ŝe skończy swój finał w Sądzie. JeŜeli będzie Pani 
wygrana – przeproszę, nie ma najmniejszego problemu.  Ja wiem co 
mi wolno w ramach moich kompetencji i według mojej wiedzy                    
i mojego sumienia, tak robię. Nie wiem  jaką krzywdę wyrządziłam 
Pani, Ŝe Pani jest tak negatywnie nastawiona do moich działań. Ja nie 
robię na złość, chcę współpracować. To jest równieŜ moje sołectwo              
i w Radzie nie przeszkadzam, a „walczę” o nie.       
 

 
3) – następna  sprawa  - Pani /*/ i inni rolnicy z Grabna  od 2 lat wnoszą 
pisma do Urzędu w sprawie  zalewania działek i terenów rolniczych. 
Zapytuję, czy w 2004 roku  otrzymaliście Państwo pismo Zarządu 
Melioracji w Słupsku, w którym wnioskowano, by  w pozwoleniach na 
budowę w miejscowości Grabno przy ul. Morskiej były wprowadzone 
zapisy, które mówią o tym, Ŝe nie wolno zrywać rur drenarskich przy 
budowie  i zachować istniejące.   W związku z tym, Ŝe działka Nr 64 została 
podzielona na działki, inwestorzy tych działek byli  zobowiązani do 
wykonania kanalizacji deszczowej. Czy Państwo jesteście w posiadaniu 
takiego pisma? Pani /*/ jest  w posiadaniu takiego pisma. Przez 2 lata nikt 
z gminy tym się nie zainteresował. Dzisiaj otrzymałam telefon od Pani /*/, 
Ŝe od 2004 roku  dane były nagrania na dyskietkę i wczoraj były 
udostępnione. Od 2004 roku do 2011 roku w Ŝadnym pozwoleniu nie ma 
takiego zapisu. Nie moŜna uwaŜać tak, Ŝe jak Pani /*/ napisze pismo    
któreś z kolei do Urzędu „to jaka ona jest. Kiedyś padały takie 
stwierdzenia”. Na pewno sprawa ta znajdzie finał w Sądzie. Pani /*/ 
prosiła Przewodniczącego, by  
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podjęto uchwałę w tej sprawie. Nie widzę Ŝadnej uchwały. Jest wniosek, by 
przebiegał  rów przez drogę do następnego osiedla. Pytam Panią Wójt, 
kiedy moŜe być odtworzona sieć melioracyjno- deszczowa? Pytam Panią 
kiedy gmina zajmie się sprawą zalewania  terenów w Grabnie, gdyŜ 
rolnicy nie mogą być tak traktowani? Nie moŜna dać udziałów dla ZUW, 
który przynosi dochód, a dla rolników nie ma pieniędzy, by mogli 
„spokojnie” dojechać do swoich pól. Kiedy zostanie wykonana droga                
w Grabnie, bo nie otrzymaliśmy odpowiedzi na Komisji. Jeden rolnik 
skarŜy się, Ŝe nie moŜe dojechać do pól. Wobec powyŜszego proszę                   
o odpowiedź – kiedy będzie załatwiona jedna sprawa, a kiedy druga?  
 
 
Temat rolników w Grabnie -  sprawa jest w toku. Pytanie Pani, czy jest 
w Urzędzie pismo – w chwili obecnej nie wiem . Natomiast jeŜeli 
zostało skierowane do Urzędu, to z całą pewnością jest. 
 
Pytanie – kiedy Gmina zajmie się zalewniami  terenów – gmina zajmuje 
się tym tematem od momentu, kiedy miały miejsce zalewania  tj. od 
powiadomienia przez petentów. Sprawa równieŜ jest w toku, tak jak 
tłumaczyłam na Komisji. Wydaje się, Ŝe Komisja to za małe forum  
dla Pani. Sprawy nie da się załatwić w jeden dzień, gdyŜ wymaga 
czasu. RównieŜ powiedziałam, Ŝe w przypadku zmiany przeznaczenia 
terenu  z rolniczego na zurbanizowany, stosunek wodny zawsze będzie 
ulegał zmianie.  
 
 
Obrady Rady opuściła radna Jolanta Kostka. 

 
Pytanie – kiedy jedna z dróg zostanie wykonana – równieŜ 
informowałam   na Komisji, Ŝe jest to odnoga, która wchodzi w skład 
ul. Poziomkowej, gdzie został opracowany projekt łącznie                           
z odwodnieniem. Docelowe wykonanie tego zadania czeka na źródło 
finansowania. Będzie zgłaszany wniosek o dofinansowanie do 
Funduszu Rybackiego  w miesiącu wrześniu.  Natomiast w miarę 
moŜliwości  i pracy sprzętu w tej okolicy postaramy się udroŜnić jak 
najszybciej  przejazd zbierając nasyp. 
 

 
Odpowiedź na radnej Jolanty Kostka 
- zgłaszałam, Ŝe na odcinku ca km  drogi od skrzyŜowania do Wodnicy są 
dziury. Czy sprawa została przekazana do Powiatu? 
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Zarząd Dróg Powiatowych wykonuje naprawy dróg na naszym terenie 
i do 30 maja  dziury będą załatane. 
 
 
 
Odpowiedź na zapytanie radnego Stefana Gruszczyńskiego 
– na boisku wielofunkcyjnym w Przewłoce w dalszym ciągu brak jest  
Regulaminu obiektu oraz są pewne usterki i braki . 
 
 
Do końca przyszłego tygodnia Regulamin korzystania z boiska 
zostanie zamontowany. 
 
 
UwaŜam za zasadne, by w tym miejscu powiedzieć, Ŝe Pani radna 
Danuta Kaleta powinna przeprosić, nie mnie, lecz moich 
pracowników. Na poprzedniej Sesji pod adresem Urzędu i moich 
pracowników  padły bardzo krzywdzące określenia o braku 
kompetencji i skierowania  wniosku nie do tego źródła finansowania. 
Prawidłowe zasady kultury wymagają przeprosin. Ja tych przeprosin 
nie wymagam, ale uwaŜam, Ŝe moi pracownicy na to zasługują. 
 

 
Radny Stefan Gruszczyński 
- mam uwagę do Pana Przewodniczącego. UwaŜam, Ŝe sołtysi powinni 
być zapraszani na Komisje i wówczas uwagę sołtysa moŜemy przyjąć. 
UwaŜam, Ŝe na wniosek sołtysa w trakcie  Sesji  nie moŜe być zmieniony 
porządek  obrad. 
- pytanie kieruję do radnej Danuty Kaleta. Dlaczego dopiero teraz, radna 
uwaŜa, Ŝe Statuty sołectw są niewłaściwe? MoŜna było wcześniej 
interweniować. 
 

 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę zapoznać się z Regulaminem Pracy Rady, w którym jest zapis,     
Ŝe Rada Gminy moŜe wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady Gminy. Porządek obrad 
moŜe być zmieniony w kaŜdym miejscu, po przyjęciu zmian bezwzględna 
większością. Sołtysi mają prawo zabierania głosu, nie mają prawa 
głosowania. Natomiast zapraszanie sołtysów na  Komisje, to wola 
przewodniczących Komisji, którzy mogą zaprosić kaŜdego obywatela.    
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Radna Danuta Kaleta 
- Pani Wójt, ma Pani wielu wspaniałych pracowników.  Natomiast ja 
mówię o Pani działaniach. W piśmie do mnie pisze Pani: W odpowiedzi na 
Pani pismo z dnia 11 kwietnia dotyczące budowy wiaty z funduszu 
sołeckiego sołectwa Przewłoka informuję, iŜ zgodnie z decyzją Rady 
Sołeckiej inwestycja będzie realizowana na działce Nr 465/2. 
Nadmieniam, Ŝe taka lokalizacja wiaty umoŜliwi aplikowanie o środki 
zewnętrzne ze Słowińskiej Grupy Rybackiej i pozyskanie dofinansowania 
w wysokości 85 %. Fundusz sołecki  będzie stanowił 15 % wkład własny 
na inwestycję, co pozwoli pozyskać dodatkowo ok. 200 tyś zł na 
zagospodarowanie działki wokół boiska i stworzyć atrakcyjny dla 
mieszkańców Przewłoki teren rekreacji i wypoczynku.. Czy my się nie 
rozumiemy Pani Wójt, czy się rozumiemy? To ma być rekreacja, czy to 
ma być wiata. Mówiła Pani o wiacie. Proszę nie wprowadzać w błąd Rady 
Sołeckiej. Nie moŜe być tak, ze Pan sołtys mając to pismo przedstawia 
Radzie  Sołeckiej i nie wpuszcza na zebranie radnej. Nie moŜe być tajnych 
obrad Rady Sołeckiej, poniewaŜ kaŜdy ma prawo wejść na takie obrady, 
tak samo jak na obrady Rady Gminy. 
 
- pisze Pani, Ŝe nie posiada Pani oryginałów protokołów z zebrań 
wiejskich. Ja  widziałam te oryginały protokołów. Te oryginały będą  
musiały być przekazane do Sądu. Nie moŜe Pani kłamać, Ŝe Pani ich nie 
posiada, jak ja je widziałam. Zawartość tych oryginałów łącznie z datą 
odbywanych zebrań we wszystkich sołectwach  były odczytywane i są 
nagrane na dyktafon. W tle słychać głosy Pana Wice wójta i Pani 
Sekretarz. W jakiej sytuacji stawia Pani  tych ludzi, mają się tego wyprzeć, 
Ŝe nie było? Jak tak moŜna działać. Ja mam pretensję do  Pani kierowania 
Urzędem. Pani moŜe mnie nie wpuścić do domu , tak jest zaprotokołowane  
na poprzedniej Radzie, ale ja Panią wpuszczę Pani Wójt i moŜemy sobie 
porozmawiać. Ja prosiłam o refleksję, o współpracę. O jakiej współpracy 
Pani mówi, kiedy Pani mi odmówiła 20 tyś zł , bo  wiata miała być 
projektem, gdzie Stowarzyszenie Nowa Ustka  miało zrobić świetny plac 
zabaw. Właśnie takimi posunięciami Pani straciła szansę. Ja nie będę jako 
szef Stowarzyszenia z Panią współpracowała, bo ja aŜ się boję.  
    
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- Pani radna, czy Pani jest szefem Stowarzyszenia, czy radną tej kadencji, 
tej Rady i tej Gminy? Nie wypieram się niczego  pod czym się 
podpisałam. JeŜeli sprawę ma rozstrzygać Sąd , zostawmy  to  Sądowi  
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To Sąd właściwy będzie uznać sprawę za dowód, czy teŜ nie. Raz jeszcze 
podkreślam. Według stanu na dzień dzisiejszy wiata nie istnieje, nie moŜe 
stanowić wkładu własnego  rzeczowego. Ja piszę o tym, co na dzień 
dzisiejszy jest faktem.  Piszę o środkach finansowych z funduszu 
sołeckiego, w wysokości 32 tyś. Jak Pani radnej powinno być wiadomo, to 
nie tylko wiata, to równieŜ   część polbrukowa  do wyłoŜenia. My 
mówimy o wartości. Nie mam wpływu na to jakie znaczenie przypisuje 
Pani j. polskiemu i poszczególnym słowom.   
 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7 porządku obrad 
dotyczący odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- uwaŜam, Ŝe nie potrzebnym jest „podnoszenie atmosfery” dzisiejszych 
obrad. Prawdopodobnie komuś bardzo na tym zaleŜy. Proszę                                
o zachowanie spokoju. 
 
 
 

 
Ad.8.  Wolne wnioski i informacje.  
  
 
 

Bogdan śabiński  Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym od 30 marca 2012 roku  do                  17 
maja 2012 roku tj: 

 
 
 
1. W dniu 02-04-2012 wpłynęło pismo Wojewody Pomorskiego   dot.   

udzielenia wyjaśnień w spr. Uchwały Nr XVI.160.2012  z dnia               
17 lutego w przedmiocie przekazania prowadzenia SP w Charnowie.                              
W dniu 05 kwietnia Pani Wójt udzieliła stosownej odpowiedzi. 
 
 
 



 45

 
 
 
 

2. W dniu 18-04-2012 wpłynęła informacja Pani Wójt dot. oceny 
zasobów pomocy społecznej Gminy Ustka za 2011 rok. 
Przedmiotową informacj ę przekazałem radnym i skierowałem pod 
obrady Rady w dniu dzisiejszym. 

 
3. W dniu 23-04-2012 wpłynęło sprawozdanie Pani Wójt  dot. 

realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2011. 
Sprawozdanie przekazałem radnym i skierowałem pod obrady 
Rady w dniu dzisiejszym. 

 
4. W dniu 23-04-2012 wpłynęło pismo Wojewody Pomorskiego                       

w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia niewaŜności Uchwały Nr XVII.176.2012 z dnia                       
30 marca 2012 roku   w sprawie przyjęcia statutu Uzdrowiska Ustka. 
Przedmiotowe pismo wraz z odpowiedzią Pani Wójt przekazałem 
do wiadomości Komisji Rady. 

 
5. W dniu 25-04-2012 wpłynęło pismo Wojewody Pomorskiego                       

w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia niewaŜności Uchwały Nr XVII.175.2012 z dnia                           
30 marca 2012 roku w sprawie powołania Stałej Komisji 
Uzdrowiskowej. 
Przedmiotowe pismo wraz z odpowiedzią Pani Wójt przekazałem 
do wiadomości Komisji Rady. 

 
6. W dniu 25-04-2012  Pani Wójt przekazała sprawozdania finansowe 

jednostek budŜetowych za 2011 rok. 
Przedmiotowe sprawozdania przekazałem radnym. 

 
7. W dniu 07-05-2012 WSA w Gdańsku przekazał prawomocny wyrok 

sprawy ze skargi Wojewody Pomorskiego na uchwałę Rady Gminy 
Ustka z dnia 17 czerwca 2011 roku Nr IX.89.2011 w przedmiocie 
ustanowienia sztandaru Gminy Ustka. 

 
8. W dniu 07-05-2012 wpłynęła Uchwała Nr 041/g288/R/I/12 Składu 

Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia               
25 kwietnia 2012 roku w sprawie pozytywnej opinii z wykonania 
budŜetu za 2011 rok.. 
Niniejszą uchwałę przekazałem do wiadomości Komisji. 
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9. W dniu 08-05-2012 wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady 

Gminy w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
Przedmiotowy wniosek przesłałem do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku. 

 
10. W dniu 11-05-2012 wpłynęła skarga Wojewody Pomorskiego do 

WSA w Gdańsku na Uchwałę Nr XVI.176.2012 roku z dnia                    
30 marca 2012 roku w sprawie przyjęcia statutu Uzdrowiska Ustka. 
Niniejszą informację przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 
11. W dniu 16-05-2012 wpłynęło pismo Pani /*/  dot. odpowiedzi na  

postawione 6 pytań. 
Pismo skierowałem do Przewodniczącego Komisji BudŜetowo – 
Rolnej celem zajęcia stanowiska w sprawie. 

 
 

Radny Stefan Gruszczyński  
- dlaczego dopiero po odwołaniu poprzedniej Pani sołtys, zaczęto 
kwestionować prawidłowość statutu sołectwa Przewłoka. Problem zaczął 
się po zebraniu wiejskim, na którym dokonano wyboru nowego sołtysa. 
Dlaczego nie kwestionowano statutu rok wcześniej? Powstał problem, bo 
wybrano nowego sołtysa. 
 
 
 
Radny Marian Korbiel  
- my nie podejmowaliśmy uchwały o stawkach za wodę i ścieki,                       
a o wniesieniu udziałów dla ZUW na wykonanie zadania uzbrojenia 
działek w Dębinie. JeŜeli chcemy sprzedać działki, to musimy je uzbroić. 
To, Ŝe my przekazujemy udziały nie oznacza, Ŝe w zamian mamy mieć 
mniejsze stawki, jak to przedstawia radna. 
 
 

 
Radna Danuta Kaleta 
- sprostowanie do wypowiedzi: 
 radnego Mariana Korbiela – nie moŜe być tak, Ŝe  mamy największe 
udziały i najwyŜsze stawki. Jak Pan widzi, to  się kompletnie nie opłaca. 
Inne gminy mają mniejsze udziały i mają niŜsze stawki.  
 
- radnego Stefana Gruszczyńskiego – ma Pan rację, tak było. Pani sołtys 
posiadała o wiele wcześniej protokół zebrania wiejskiego w Wodnicy,  
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gdyŜ otrzymała go z Sądu. W protokole tym było dopisywane, zmieniono 
porządek obrad, przekreślano.  W mojej ocenie  zmiany w protokole były  
dokonane innym długopisem. JeŜeli ktoś chciałby dokonać zmiany 
porządku obrad, to musiałaby złoŜyć wniosek, by punkt został 
wprowadzony do zaproszeń. Jeden z protokołów był nie podpisany.  Na   7 
dni przed zebraniem, wywieszany jest na tablicach porządek obrad. 
Widziałam wszystkie oryginały protokołów z zebrań wiejskich, które  
zostały przeczytane i  nagrałam. W nagraniu słychać głosy Pani Sekretarz  
i Pana Wice wójta. 
Pan Gruszczyński i Pan Przewodniczący teŜ się przyznał do tego, Ŝe 
uczestniczył w zebraniu 20 maja w sołectwie Przewłoka, w którym 
równieŜ uczestniczyła Pani Wójt. Na jakiej podstawie odbyliście tajne 
zebranie  w sołectwie Przewłoka. Ogłoszenie o zwołaniu zebrania musi 
wisieć na tablicy ogłoszeń na 7 dni przed zebraniem. Pan swoje zebrania 
odbył wcześniej przed wyborami. Nie moŜe „spadać” jakiś plac zabaw – 
czy to była jakaś forma nagrody? Jak Pan to zorganizował, Ŝe Pani sołtys i 
ja nic nie wiedziałyśmy. Ja muszę być poinformowana, Ŝe taka inwestycja 
będzie miała miejsce w sołectwie Przewłoka. 
Wiata z funduszu  soleckiego. Zebranie wiejskie podjęło uchwałę, Ŝe wiata 
ma stanąć na działce Nr 716 i co się okazało. Na I zebraniu Rady 
Sołeckiej, na 7 osób 5 było za, by wiata powstała na działce Nr 716.  
Według relacji Pani Wójt i Pana sołtysa  głosowanie uznano za niewaŜne. 
Zorganizowano II zebranie  Rady Sołeckiej – są protokoły, podpisy Rady 
Sołeckiej , pod pretekstem Ŝe otrzymamy wiatę jak będą fundusze.. 
 
 
 
Radny Stefan Gruszczyński 
- Pani radna, kaŜdy z radnych ma prawo zorganizować zebranie dla swoich 
wyborców. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- ja zrozumiałem, Ŝe radny mnie zaprosił na zebranie wyborców.  
 
 

 
Wacław Laskowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- przedstawię krótką refleksję. Na początku obrad Pan Przewodniczący  
wspomniał o Panu redaktorze i o motywach  nagrywania „dla zabawy                 
i dla przyjemności” . Obserwując dzisiejsze obrady, mnie teŜ „jedno bawi, 
a drugie jest przyjemne”  
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Anna Turowska Sołtys sołectwa Machowino 
- w imieniu mieszkańców i Rady Sołeckiej zapraszam wszystkich na 
festyn do miejscowości Machowino organizowany w dniu 23 czerwca od 
godz. 16 30 . 
 
 
 
Wojciech Krasucki Sołtys sołectwa Przewłoka  
- równieŜ zapraszam wszystkich na festyn  na terenie Parafii Gwiazdy 
Morza w Przewłoce w dniu 26 maja od godz. 11 00 . 
 
 
 
Jadwiga Fudala Sołtys sołectwa Rowy 
- zwracam się z prośbą do Pani Wójt o zorganizowanie  nam sołtysom 
przeszkolenia, która „kartka” jest prawdziwa, a która nie. My sołtysi        z  
25 letnim staŜem jesteśmy „z ciemnogrodu i nic nie wiemy”. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- po Sesji odbędzie się spotkanie z sołtysami i postaram się Państwu 
wszystko wyjaśnić ze skutkiem lepszym  niŜ na forum Rady. 
- chciałam poinformować, Ŝe Pan Kazimierz Kostka  ma otwartą wystawę  
pt. „Kazimierz Kostka rzeźbiarz z listkowego wzgórza” w Muzeum 
Pomorza Środkowego w Słupsku. Gorąco zachęcam do obejrzenia 
wystawy. Jest to nasz regionalny rzeźbiarz , który wykonywał elementy 
ołtarza na przyjazd PapieŜa do Sopotu. Myślę, Ŝe kaŜdy z nas, 
patriotycznie powinien wspomóc  autora wystawy.  Serdecznie zapraszam 
do Muzeum. 
 
  
 
Edward Moraczyński Sołtys sołectwa Machowinko 
- proszę o ustawienie kontenera na szkło i plastiki na stacyjce                        
w miejscowości Poddąbie. 
 
 
 
 

Ad. 9.     Zakończenie obrad. 
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 Przewodniczący Rady poinformował. IŜ następna Sesja Rady  Gminy 

odbędzie się 15 czerwca 2012 roku. Będzie to Sesja absolutoryjna.   
 
 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy              
o godz. 12 25 zamknął obrady XVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 
Ustka. 

 
 
 
 
   Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
         
             
           Przewodniczący Rady 
 Protokół sporządziła:                 
 GraŜyna Frankiewicz                             /-/ Bogdan śabiński 
       
  
 

  
 

 

/*/ Wył ączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 
prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy . 


